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Le texte français se trouve ci-dessous… 
Please do not REPLY to this email. Contact us here.   

 

 

The Year of the Ox brought vaccines to a global pandemic, and we hope this 

Lunar New Year of the Tiger will bring healing, recovery, and joy. The Lunar 
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New Year is an international holiday celebrated by many. Starting February 

1, about a quarter of the world will be celebrating Lunar New Year, and the 

beginning of the Year of the Tiger. To our members celebrating this tiger 

year, we wish you all the good luck associated with the animal’s attributes of 

bravery, confidence and strong will! 

  

We are cautiously beginning to plan for events that will bring us back 

together in person. We will, of course, follow all public health guidelines as 

we plan and/or come together and remain committed to restricting events to 

fully vaccinated and boosted members only. In the back end (like with the art 

show advertised below), we will be managing purchases, reservations, etc. 

so if you pay to take part in an event that doesn’t happen or is rescheduled 

and you are unable to make the second date, there will be no loss to you. 

  

Finally, February can be a tough month at the best of times. It may be 

shorter in days, but it can feel loonnngggg. And, in 2022, as we enter the 

third year of COVID, it could be even harder. If you, or anyone you know, is 

struggling with mental health please look for help. Ottawa Public Health and 

the CISSS de l'Outaouais offer services, specifically for seniors. If you need 

help, please reach out… 

  

Stay well…  

Art anyone? 

We have bought a group block of tickets for the Imagine Monet exhibit that is coming to the EY 

Centre this summer. We’ll combine the visit with a monthly lunch (lunch details will follow in 

later newsletters). Our tickets are for Thursday, July 7 at 2:00 p.m. Tickets are priced at 

$40 but members (and their spouse) can buy tickets for $25 each. We have forty tickets 

available and are, currently, offering them to members/spouses only. Should we have 

tickets left, we will offer extras to friends/family at the group discount price (what we paid) 

of $30. If you are interested in purchasing a ticket for yourself and/or your spouse, please 

send an email (please use MONET EXHIBIT REGISTRATION in the subject line) to register. 

Tickets must be paid by e-transfer. Learn more about payments to the By-Town Heritage 
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Club via e-transfer here. 

                                    

 

 

Hitting the road again?  

As things seem to be opening again, many members may be thinking about hitting the road 

again to visit family, friends or rediscover the joy of laying our head down somewhere else 

but at home! If you are planning to travel soon, a friendly reminder that By-Town Heritage 

Club members can receive an up to 15% discount, available worldwide, at Choice Hotels. 

More information on how to book can be found here. 

  

A reminder as well of the travel insurance discount offered to members by Johnson 

Insurance. Learn more about that here. 

  

Hopefully the coming days see a return to more travel… 

 

Community Investment 

Each year we ask our members to nominate charities that are important to them to receive 

$500 from the chapter. The chapter provides support to two charities annually. If you have a 

charity you’d like your chapter to support please send a note, providing a few words why 

you’d like us to help that group. Please send your email (use COMMUNITY INVESTMENT in 

the subject line) by March 22. Recipients will be announced in the April newsletter. Members 

in good standing, for the current and past year, may submit organizations for consideration 

each year. Learn more about our Community Involvement work, and nominating a charity, 

here. 
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As a reminder, your club’s 2021 charitable donations were: 

• ALS Society ($622.50) 

• Shelter Movers ($250) 

• Shepherds of Good Hope ($500) 

 

 

Save the date - AGM 

We have our fingers crossed that we’ll be able to gather in-person for our AGM this year. 

Mark the date on your calendar – Thursday, May 5 (noon start). We will gather at KS on the 

Keys. More details to come in the next few newsletters. Fingers crossed that we are able to 

gather and that you can join us!  

 

 

University and College scholarships – 

upping the ante! 

Applications have been sent, and high school graduates are eagerly awaiting final university 

and college acceptance letters. If your children or grandchildren are heading to university or 

college this fall – and you have been a paid Heritage Club member for the last two years – 

please encourage them to apply for a Heritage Club Scholarship. New this year, the 

scholarship value has been increased to $2,000 each! Heritage Club (national) will award 

three (3) scholarships (valued at $2,000 each) to children or grandchildren of members. 

Applications close at the end of June. Complete details, criteria, and application package 

here. 

 

Contact us 

We are moving away from our @bytownchapter.com email addresses. Our general contact 

email is: bytown.heritage.club@gmail.com. We’ll ask you to use a specific subject line (i.e., DUES, 

WINE TOUR REGISTRATION, MONET EXHIBIT REGISTRATION, etc.) for emails you send. Our 

treasurer’s email is: bytown.heritageclub.treasurer@gmail.com. These are the only two emails you 

should use. Please remove any other emails from your contact list. 

  

Also, as a reminder, please add our chapter’s emails: bytown.heritage.club@gmail.com and 

bytown_heritageclub_communications@outlook.com to your contact list to ensure you receive this 

newsletter. 

  

 

That’s all for this month... Stay well and wash your hands! 
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Your By-Town Heritage Club Executive 

  

 

 

 

L’année du buffle a apporté avec elle des vaccins à une pandémie mondiale, 

et nous espérons que ce Nouvel An lunaire du tigre apportera la guérison, le 

rétablissement et la joie. Le Nouvel An lunaire est une fête internationale 

célébrée par beaucoup de gens. Á compter du 1er février, environ un quart 

du monde célébrera le Nouvel An lunaire et le début de l’Année du tigre.  Á 

nos membres qui célèbrent cette année du tigre, nous vous souhaitons de la 

chance et les attributs de cet animal – bravoure, confiance et forte volonté ! 

  

Nous commençons prudemment à planifier des événements qui nous 

ramèneront ensemble, en personne. Bien entendu, nous suivrons toutes les 

directives de santé publique lorsque nous planifierons et/ou que nous nous 

rassemblerons et nous sommes déterminés à limiter les événements aux 

membres entièrement vaccinés. Nous allons gérer les achats et les 

réservations (comme l’exposition d’art ci-dessous) en bonne et due forme, 

alors si vous payez pour prendre part à un événement qui serait annulé ou 

remis à plus tard, et que vous n’êtes pas disponible pour la nouvelle date, 

vous ne subirez aucune perte. 



 

  

Enfin, février peut être un mois difficile dans le meilleur des cas. Il peut être 

court en terme de jours, mais peut paraître tellement loonnngggg. En 2022, 

alors que nous commençons une troisième année avec la COVID, les temps 

peuvent être très difficiles. Si vous ou vos proches sont aux prises avec des 

problèmes de santé mentale, veuillez chercher de l’aide. Santé publique 

Ottawa et le CISSS de l'Outaouais offrent des services, spécialement pour 

les ainés. Si vous avez besoin d’aide, nous vous prions d’entrer en contact 

avec eux… 

  

Portez-vous bien…  

Vous aimez l’art? 

Nous avons acheté des billets / une série de billets pour l’exposition Imagine Monet prévue au 

Centre EY cet été. Nous allons combiner cette visite avec un dîner mensuel (des détails sur 

le déjeuner seront fournis dans les prochains bulletins). Les billets sont pour le jeudi, 

7 juillet à 14 heures. Les billets ont une valeur de 40 $ mais les membres (et 

conjoints/conjointes) peuvent se procurer des billets pour 25 $ chacun. Nous avons 

seulement 40 billets et ils seront offerts aux membres et conjoint(e)s seulement. S’il nous 

reste des billets, nous offrirons ces billets aux amis/famille au prix réduit de groupe (le prix 

que nous avons payé) de 30 $. Si vous souhaitez acheter un billet pour vous et votre 

conjoint(e), envoyez un courriel (prenez soin d’inscrire INSCRIPTION – IMAGINE MONET dans 

la ligne d’objet pour vous enregistrer). Les billets devront être payés par transfert 

électronique. Pour en apprendre plus sur les virements électroniques au Club Héritage – 

Chapitre Bytown, cliquez ici. 
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On reprend la route?  

Alors que des établissements semblent ouvrir de nouveau, de nombreux membres songent à 

reprendre la route pour visiter leur famille, amis, ou pour redécouvrir la joie de poser la tête 

ailleurs qu’à la maison ! Si vous prévoyez voyager bientôt, rappelez-vous que les membres 

du Club Héritage – Chapitre Bytown peuvent recevoir un rabais allant jusqu’à 15 %, partout 

dans le monde, chez Choice Hotels. Des informations concernant les réservations sont 

disponibles ici. 

  

Un rappel que Johnson Insurance offre un rabais sur l’assurance voyage aux membres. De 

plus amples informations sont disponibles ici. 

  

Espérons que les prochains jours ouvriront les portes à plus de voyages… 

 

Investissement communautaire  

Chaque année, nous demandons à nos membres de proposer la candidature d’organismes 

de bienfaisance qui leurs tiennent à cœur pour recevoir 500 $ du chapitre. Notre chapitre 

fournit un soutien à deux organismes de bienfaisance chaque année. Si vous avez un 

organisme que vous aimeriez que notre chapitre soutienne, veuillez envoyer un courriel et 

fournir quelques mots pour expliquer pourquoi vous aimeriez que nous les aidions. Veuillez 

envoyer votre courriel d’ici le 22 mars et inscrivez INVESTISSEMENT COMMUNAUTAIRE dans 

la ligne d’objet. Les bénéficiaires seront annoncés dans le bulletin d’avril. Les membres en 

règle, pour l’année en cours et l’année écoulée, peuvent soumettre des organisations pour 

examen chaque année. Pour en apprendre plus sur notre travail d’engagement 
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communautaire et sur la mise en candidature d’un organisme de bienfaisance, cliquez ici. 

  

Un rappel que les dons de bienfaisance de votre club en 2021 étaient les suivants : 

• Société canadienne de la SLA (622,50 $) 

• Transit secours (250 $) 

• Les bergers de l’espoir (500 $) 

 

 

Inscrivez la date – Assemblée 

générale annuelle (AGA)  

Nous nous croisons les doigts pour pouvoir nous réunir en personne pour notre AGA cette 

année. Inscrivez la date à votre calendrier – le jeudi 5 mai (à midi). Nous nous 

rencontrerons au restaurant KS on the Keys. Plus de détails seront communiqués dans les 

prochains bulletins. Croisons les doigts pour que l’on puisse se rencontrer et que vous vous 

joindrez à nous ! 

 

 

Bourses d’études universitaires et 

collégiales – Nous augmentons la 

mise !  

Des demandes ont été envoyées et les diplômés du secondaire attendant avec impatience 

les lettres d’acceptation finales des universités et des collèges. Si vos enfants ou petits-

enfants vont à l’université ou au collège cet automne, et que vous avez payé vos cotisations 

au Club Héritage pour les deux dernières années, encouragez-les à appliquer pour une 

bourse du Club Héritage. Nouveauté cette année, la valeur de la bourse a été augmentée à 

2 000$ chacune ! Le Club Héritage (national) attribuera trois (3) bourses (d’une valeur de 

2 000$ chacune) à des enfants ou petits-enfants des membres. Les applications seront 

acceptées jusqu’à la fin du mois de juin. Les détails complets, critères et formulaire de 

demande se trouvent ici. 

 

Pour nous contacter  

Nous allons mettre de côté notre adresse courriel @bytownchapter.com. L’adresse courriel 

générale pour nous contacter est : bytown.heritage.club@gmail.com. Nous vous demandons 

d’utiliser une ligne d’objet précise (par exemple: COTISATIONS, INSCRIPTION – VISITE DES 

VIGNOBLES, INSCRIPTION – IMAGINE MONET, etc.) lorsque vous envoyez des courriels. 

L’adresse courriel de notre trésorière est : bytown.heritageclub.treasurer@gmail.com. Ce sont les 

deux seules adresses courriel que vous devriez utiliser. Veuillez supprimer toutes les autres 

adresses de votre liste de contacts. 

  

De plus, assurez-vous d’ajouter les adresses courriels suivantes dans votre liste de contacts 

afin d’assurer la réception de nos bulletins : bytown.heritage.club@gmail.com et 

bytown_heritageclub_communications@outlook.com. 
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C’est tout pour ce mois-ci ! Portez-vous bien et lavez vos mains ! 
 

Votre exécutif du Club Héritage – Chapitre By-Town 

  

    

 

 

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES 

NOTE: Dues are $20.00 per year to renew. 

If your membership has lapsed, the cost is $35 to reactivate your membership. 

 

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers 

• Please send an email to bytown.heritageclub.treasurer@gmail.com with the 

following details: 

• The response to the security question linked to your e-transfer 

• The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity) 

• The amount of your e-transfer 

• Your name and membership number 

For tips on sending the email money transfer, see our website. 

  

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque: 

• PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY 

PAYMENT. 

• Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like 

to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque 

• Make cheque out to ‘LISE JETTE’ and mail to: 

                                                HERITAGE CLUB (By-Town Chapter) 

                                                5 IMP DU CHARDONNAY 

                                                GATINEAU QC  J9H 7P2 
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INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET 

COTISATIONS 

Note : Le coût de la cotisation est de 20 $ par année. 

Si votre adhésion au club est échue, le frais de renouvellement est de 35 $. 

  

 MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)   

• Envoyez un courriel avec les détails suivants à 

bytown.heritageclub.treasurer@gmail.com : 

• la réponse à la question de sécurité liée au virement électronique 

• la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique) 

• le montant de votre virement électronique 

• votre nom et numéro de membre 

Pour obtenir des conseils sur le transfert électronique d’argent, consultez notre site 

web. 

  

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :  

• VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N’ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES 

POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT. 

• Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquer que vous 

nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou 

votre activité. 

• Faites votre chèque libellé à ‘LISE JETTE’ et le faire parvenir à : 

                                     CLUB HÉRITAGE (chapitre By-Town) 

                                     5 IMP DU CHARDONNAY 

                                     GATINEAU QC  J9H 7P2 
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Our mailing address is: 

5 IMP DU CHARDONNAY 

GATINEAU QC  J9H 7P2 

 

Want to change how you receive these emails? 

You can update your preferences or unsubscribe from this list. 
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